
RAD]\GMINY
MIETKÓtv

Protokół Nr XXIII/2O16
z Sesji Rady Gminy Mietków

z dnia 26 października 2016 roku

Sesję otworzyła Pani Helena Ańymowicz _ Przewodnicząca Rady Gminy Mietków słowami
,,otwieram Sesję Rady Gminy Mietków'', przywitała wszystkich zebtxrych, na podstawie lisĘ
obecności stwierdziła quorum i poinformowała, że do porządku obrad wprowadza się dwa punkty
doĘczące analizy oświadczeń majątkowych - informacja Wójta i Przewodniczącej RG. Następnie
przedstawiła porządek obrad ze zmianani..

1. Otwarcie Sesji.
2. Pny1ęcie protokotu z poprzedniej sesji z dnia 08'09'2016 r.
3. Podj ęcie uchwaty w sprawie zmiany budżetu gminy na 201 6 rok.
4' Podjęcie uchwaĘ w sprawie zmiany uchwĄ Nr X)Vl38/2016 z dnia 24 maja20l6 r'

w sprawie zaciągnięcia poĘczki długoterminowej ze środków Wojewódzkiego Funduszu
ochrony środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na wykonanie rozbudowy ciągu
technologicznego w Stacji Uzdatniania Wody w Mietkowie.

5. Podjęcie uchwĄ w sprawie Zaciągnięcia dfugoterminowego kedytu bankowego.
6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celó\i/ wymiaru podatku rolnego.
7. Podjęcie uchwaty w sprawie obniżenia średńej ceny sprzedłĘ drewna do celów wymiaru

poda&u leśnego na terenie gminy Mietków.
8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości'
9. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.
10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaĘ prolongacyjnej na terenie gminy

Mietków
11. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transpoltowych i zwolnień w Ęm

podatku.
12. Podjęcie uchwały w sprawie kryteriów stosowanych w postępowaniu rekrutacyjnym do

klasy pierwszej publicmej szkoĘ podstawowej dla kandydatów zanieszkałych poza jĄ
obwodem.

13. Informacja Wójta Gminy o analizie oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich
złożenia.

14. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o analizie oświadczeń majątkowych radnych za
rok 2015.

15. Wnioski i interpelacje radnych.
16. Sprawy różne.
l7. Zamknięcie Sesji.

Przewodnicząca Rady Gminy Mietków poinformowałą że stawki podatku rolnego i leśnego rada
postanowiła przyjąó takie' jakie podał Prezes GUS i wtedy nie podejmuje się uchwał'
W związku z wprowadzeniem zmian, zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcta porządku obrad.

Głosowało 13 radnych - oddano 13 głosów ,,za''.
Przewodnicząca stw.ierdziła, że porządek obrad został vzyjęty jednogłośnie.

Ad.2
Przewodnicząca Rady Gminy zarządzita głosowanie w sprawie ptzy1ęcia protokołu z popvedniej
sesji.

Głosowało 13 radnych _ oddano 13 głosów ''za''.

Przewodnicząca stwierdziłą że protokół znstał przyj ęty jednogłośnie.



Ad 3.
Uchwała w sprawie zrrriany budżetu gminy na 2016 rok.

- Regina ozga - Skarbnik Gminy - przekazała radnym nowy projekt uchwĄ w sprawie
zmiany budzetu i wyjaśniła' że projekt wczoraj był omawiany na wspólnym posiedzeniu
komisji' ale po analizie w księgowości stw.ierdziliśmy, że koneczny jest diametralnie
odwlotny zapis. Główną tendencją zmiany budzetu był zwrot VAI.u z Ę.tufu prowadzonej
inweĘcji i nie możemy zapisać tego jako zwiększenie dochodów z t1rtufu Zwrotu podatku
VAT, poniewa:ż ta inwesĘcja była rea1izowana w tym roku budżetowym i nie byłoby to
zgodne ze sprawozdaniem złożon},rn przez ZaHad Gospodarki Komunalaej. Będzie
zmniejszenie planu wydatków i zmniejszenie planu dochodów - jest to zniana o I|7
115'58 zł.' w poprzednim pĄekcie byto zwiększenie o |5 134,42 zł., i to w sumie daje
132 250'00 zł,, czy\i wszystko jest to samo, Ęlko poprzestawiane odwrotnie w zapisach
księgowych.
Poinformowała j eszcze, że nie zrnieniała załącznika inwestycyjnego, ale o |32 250,00 zł.
zmniejszy się zadanie na modemizację ciągu tecbnologicznego na SUW w Mietkowie.
Następnie przedstawiła projekt uchwaty.

Głosowało 13 radnych - oddano 13 głosów ,,za''.
P tzew odnicząca stw.ierdziłą że uchwała została podj ęta jednogłośnie.

Ad 4.
Uchwała w sprawie zmiany uchwaty Nr )0?138/2016 z dnta 24 maja 2016 t. w sprawie
zaciągrltęcia poĘczki dfugoterminowej ze środków Wojewódzkiego Funduszu ochrony środowiska
i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na wykonanie rozbudowy ciągu technologicznego w Stacji
Uzdatniania Wody w Mietkowie.

- Regina ozga - Skarbnik Gminy wyjaśniła, że wstępnie planowane było zaciągnięcie
poĘczkj 431 000'00 ń. jako 75% wartości zadania, wFoŚiGW zwrócił' nNn, a|e 7 5%o
kosztów netto, ponieważ mogliśmy tal<ze od|iczyć podatek VAT. ?aplanowane było 700
000'00 zł. pożryczek w tym roku, ptzy czym 397 600,00 zł z WFoSiGW, a 300 000,00 zł.
brakowałoby do zrównoważenia bud:Źetu. Zaznaczyła, że nie musimy wszystkiego
wykorzystaó jeżeli nie będzie pohzeby, ale jest to ''fi:rtka'' w razie potrzeby.
Następnie przedstawiła proj ekt uchwa.ty

Głosowało 13 radnych _ oddano 13 głosów ,,za'.
Przewodnicząca stwierdziła, że lchvtata została podj ęta jednogłośnie.

Ad 5.
Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredy.tu bankowego.

- Regina ozga _ Skarbnik Grniny _ powiedziała, że jest to ta ewentualnośó, o której
wspomniała' ale ruczaj będziemy sięgaó po ten kedyt, żeby wejśó z jakimś zapŹrsom w
nowy rok. zadfużenle, w związku z dotacją na plogr:rm Rodzina 500+, wynosi 13%. Na
pewno będzie potrzeba sięgnąó po kredyt w przypadku rozbudowy wodociągu w kierunku
Borzygniewu i studni.
Przedstawiła projekt uchwały

Głosowało 13 radnych - oddano 13 głosów ,,za'''

Przewodnicząca stwierdziła, ie uch'w ata zostałapodjęta j ednogłośnie.

Ad 6. iAd 7
UchwĄ: - w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego.

- w sprawie obnizenia średniej ceny sprzedaży drewna do celów wymiaru podatku leśnego
na telenie gminy Mietków.

- Adam Kozarowicz _ Wójt Gminy - wyjaśnił' ŻePrezes GUS podał w komrurikacie średnią



cenę skupu Żyta za okłes 11 kwartałów uęaicą poastawą do ustaleńa podatku rolnego na
rok 2OI7, która w}mosi 52,44zaldt oraz średnią cenę sprzedt4 drewna za pierwsze trzy
kwartały fOI6 r,, która wynosi 191,01 zł.. W zvttązku z t!m, że Rada Gminy ptzyjęła
stawki podane przez GUS jako podstawę do obliczenia tych podatków na 2017 l - nie
podejmuje się uchwał.

Ad 8.
Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

. wójt _ wyjaśnił, że stawki były analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji rady'
przedstawit projekt uchwały' podając kolejno ustalone stawki:
I _ 0,74 z].lmf 6 - f% ich wartości
f _22'10 zł,lmf 7 a_ 0,89 ń.lmf
3 _ 10'59 ń.lmz b - 4'54 zł.lha
4 - 4,6I zł,/mz c - 0,4I zł..lmf
5 - 4,50 zł,lnł d- 2,98 ń.lmz
5a - 7,6f ń.lmz

Głosowało 13 radnych _ oddano 13 głosów ',za''.
.-'/ Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 9.
Uchwała w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.
Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy - Adam Kozarowicz,

Głosowało 13 radnych - oddano 13 głosów ,'za''.
Ptzewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 10.
Uchwała w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej na terenie gminy Mietków.
Projekt uchwĄ przedstawił Seketarz Gminy _ Ireneusz Słoma.

Głosowało 13 radnych - oddano 13 głosów ,,za'.
Ptzewodnicząca stwierdziła, że uchwala została podj ęta jednogłośnie.

Ad 11.
'J Uchwała w sprawie stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w Ęm podatku.

_ Wójt wyjaśnił, że stawki przedstawione w tabelach, są to stawki obowiązujące w bieżącym
roku i po przeanalizowariu na posiedzeniu wspóln1m komisji rady postanowiono
pozostawić na 2017 rok na tym samym poziomie'
Następnie przedstawił projekt uchwały.

Głosowało 13 radnych - oddano 13 gtosów ,,za''.
Przewodlicząca stwierdziła, że uchwała zosta"ła podjęta jednogłośnie.

AdT2.
Uchwała w sprawie kryteriów stosowanych w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej
publicznej szkoty podstawowej dla kandydatów zamieszkĄch poza jej obwodem.

. I. Słoma - Seketarz Gminy - wyjaśnił, że u nas nie ma takiego problemu, ale podjęcie tej
uchwĄ jest konieczne w nviqzku ustawą, która nakłada taki obowiązek' Projekt został
skonsultowany z dyrekcją szkoły.
Następnie przedstawił projekt uchwały'

Głosowało 13 radnych - oddano 13 głosów ,,za,''

Ptzewodnicząca stw.ierdziła, ie uch,wała została podj ęta j ednogłośnie.
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Ad 13.
Informację o analizie oświadczeń majątkowych osób zobowiqzanych do ich złoircrua przedstawił
Wójt Gminy _Adam Kozarowicz.

Ad 14.
Informację o analizie oświadczeń majątkowych radnych przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy
- Helena Artlmowicz.

Ad 15.

- Paweł Wacławek - radny - zapsĄał' co się stało z lustem ulicm)'rn w Maniowie Mał}m -
zostało założzone i po tygodniu zostało zablane.

. wójt - wyjaśnił, ze Kierownik Rejonu zabrał w inne miejsce, bardziej niebezpieczrre, ale na
pewno zostanie z powrotem zamontowane.

Ad 16.
_ Przewodnicząca RG - z\\Tócita się do Stanisława Susło - radnego powiatowego czy może

coś powiedzieó o kr'teńach przyznawaItta stypendiów dla dzieci zdolnych w powiecie _
dzieci pytają' miĄ nadzieję' Ż.e otrzymają, ale niestety nie otrrymaĘ,

_ S' Susło - radny Powiafu Wrocławskiego _ odpowiedział, żp nje może nic powiedzieó na
temat kryteriów, ponieważ Zarząd Povńaftt powołał Komisję, która zajmowała się
rozpatry.waniem wniosków. Powiedział, że naIeży się zwróció do Powiatu o przesłanie
kryteriów.

Ad 17.
Helena Artymowicz - Przewodnicząca Rady
Rady Gminy Mietkó#'.

Protokołowała
Genowefa Chabzda

Gminy zamknęła Sesję słowami ,,Zamykam Sesję

cząca
tny

He|ena Ańympwicz


